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УНИВЕРЗИТЕТ У БЕОГРАДУ                        Београд, 15.05.2018.                            

Студентски трг 1                                                02 Број: 06-1954/2-18 

Б е о г р а д                                                          MЦ 

 

З А П И С Н И К 

 

са седамнаесте Већа научних области биотехничких наука, одржане  

15. маја 2018. године, са почетком у 14:00 сати 
 

Утврђено је да седници присуствује довољан број чланова за 

одржавање седнице и доношење пуноважних одлука. 

  

Седници је присуствовало 14 чланова Већа, и то: проф. др  Нада 

Драговић, председник Већа, проф. др Саво Вучковић, проф. др Мићо Ољача, 

проф. др Владан Богдановић, проф. др Бранка Крстић, проф. др Раде 

Цвјетићанин, др Драгица Обратов-Петковић, проф. др Бранко Главоњић, 

проф. др Ђорђе Фира, проф. др Мила Савић, проф. др Милутин Ђорђевић, 

проф. др Зорица Кнежевић-Југовић, проф. мр Милан Вујовић и проф. др 

Љубодраг Савић.  

Седници нису присуствовали: проф. др Михаило Николић, проф. др 

Чедомир Марковић, проф. др Мирјана Стајић, проф. др Драган Марковић, 

проф. др Александар Вег, проф. др Вера Артико, проф. др Владимир 

Вукашиновић и др Дубравка Цвејић.  

 

Председник Већа, проф. др Нада Драговић, предложила је следећи: 

 

Д н е в н и   р е д 

 

1. Усвајање записника са шеснаесте седнице Већа, одржане 17.04.2018. 

године; 

2. Избор наставника у звање ванредног професора и доцента; 

3. Давање мишљења Сенату у поступку избора у звање редовног 

професора; 

4. Давање сагласности на предлоге тема докторских дисертација  које 

су пријављене на факултету; 

5. Давање сагласности на реферате о урађеним докторским   

дисертацијама које се бране на факултету; 

 

  



 2 

Под 1.  

 

Записник са шеснаесте седнице Већа, одржане 17.04.2018. године 

усвојен је једногласно. 

          
Под 2.  
 

Због недостатка двотрећинског кворума, Веће није разматрало следеће 

изборе наставника у звање ванредног професора и доцента: 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

2.1. др НЕБОЈША ТОДОРОВИЋ, доцент, у звање ванредног професора за 

ужу научну област Примарна прерада дрвета; 

 

Под 3. 

 

Због недостатка двотрећинског кворума, Веће није разматрало следеће 

изборе наставника у звање редовног професора: 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

3.1. др ДУБРАВКА САВИЋ, ванредни професор, у звање редовног 

професора за ужу научну област Повртарство; 

 

Под 4. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације АЛЕКСАНДРЕ ИЛИЋ, под називом: 

„Стабилизација хладно пресованог сунцокретовог уља применом етарских 

уља и екстраката одабраних врста лековитог и зачинског биља“; 

4.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације ИВАНЕ МИЛОШЕВИЋ-СТАНКОВИЋ, под 

називом: „Однос телесне кондиције и параметара крви у перипарталном 

периоду, производних и репродуктивних резултата коза алпске расе“; 
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4.3. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације МИРЕ ВОЈВОДИЋ, под називом: „Диверзитет 

врста рода Rhizoctonia у Србији“; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

4.4. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације ЛУКЕ БАЈИЋА, под називом: „Модел зелене 

инфраструктуре у просторном и урбанистичком планирању на примеру 

града Новог Сада“; 

4.5. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације ВУКАШИНА МИЛЧАНОВИЋА, под називом: 

„Развој методологогије за идентификацију ерозионих подручја као елемент 

система у превенцији бујичних поплава“; 

4.6. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на предлог 

теме докторске дисертације АЛЕКСАНДРА ВЕМИЋА, под називом: 

„Утицај микоза на здравствено стање главних лишћарских врста на 

подручју Националног парка „Биоградска гора“; 

 

Под 5. 

 

ПОЉОПРИВРЕДНИ ФАКУЛТЕТ 

 

5.1. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији ЈАСМИНЕ РАЈИЋ, под називом: 

„Антиоксидативност безалкохолних пића на бази воћних сокова и 

екстраката лековитог и ароматичног биља“; 

5.2. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији СВЕТЛАНЕ АЋИЋ, под називом: 

„Синеколошка и фитоценолошка студија ливадске вегетације Србије“; 

 

ШУМАРСКИ ФАКУЛТЕТ 

 

5.3. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији ГОРАНА ТРИВАНА, под називом: 

„Заштита од ерозије и бујичних поплава као елемент система заштите 

животне средине на територији града Београда“; 
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5.4. Веће је једногласно донело одлуку којом се даје сагласност на реферат 

о урађеној докторској дисертацији ДРАГАНЕ ЧАВЛОВИЋ, под називом: 

„Вегетација влажних станишта у Србији у условима климатских промена“; 

 

Након дискусије по тачкама дневног реда, председник Већа, проф. др 

Нада Драговић обавестила је Веће о допису, који је проректор за наставу, 

проф. др Нада Ковачевић, упутила Шумарском факултету, у вези са 

захтевом за избор др Небојше Тодоровића у звање ванредног професора. У 

допису се Факултету скреће пажња да је конкурс расписан за „сва 

наставничка звања“. С обзиром да је конкурс расписан и спроведен на 

основу Правилника о начину и поступку стицања звања и заснивања радног 

односа наставника Универзитета у Београду („Гласник Универзитета у 

Београду“ бр. 200/17), у допису се подсећа на чињеницу да је чланом 9. ст. 

3 овог Правилника предвиђено да се конкурс за избор у звање наставника 

„расписује за једно звање“.  

На крају дописа, наглашена је обавеза Факултета да се сви наредни 

конкурси за избор у звања наставника расписују и спроводе у складу са 

одредбама наведеног Правилника.“ 

 Проф. др Саво Вучковић обавестио је Веће о припремама за измене 

Статута Пољопривредног факултета, којима се предвиђа спајање појединих 

ужих научних области. Потом су у дискусији учествовали проф. др Нада 

Драговић и проф. др Драгица Обратов-Петковић. 

 

Седница је завршила рад у 14:30 сати. 

 

 Записник припремио                                        ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА 

     

     Марко Царевић                                            проф. др Нада Драговић 


